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Vragen en antwoorden 

Vraag 1 

In het collegevoorstel staat bij financiële informatie dat de totale apparaatskosten, aantal fte’s en 

kosten externe inhuur niet meer worden genoemd. Deze gegevens kunnen niet langer met 

eerdere rapportages vergeleken worden. 

a. Wat is de reden dat de VRR deze informatie niet meer noemt? 

b. Zou het voor een goede controle niet wenselijk zijn dat deze informatie wel wordt vermeld? 

c. En zo ja, zou het volgens u dan wenselijk zijn hierover een opmerking op te nemen in de 

zienswijze?  

Antwoord 1 

Dank voor deze opmerking. Navraag bij de VRR leert dat zij deze abusievelijk zijn vergeten in te 

voegen.  

Vraag 2a 

Is bij de VRR wel eens overwogen de inzet van een Jeugdbrandweer (o.a. in Ridderkerk) te 

gebruiken om zo nieuwe vrijwilligers voor de toekomst te werven? 

Antwoord 2a 

Voor zover bekend is er de achterliggende jaren niet overwogen om een jeugdbrandweer in te 

richten in Ridderkerk. Dat heeft wellicht te maken met de situatie dat het Ridderkerkse korps ‘op 



sterkte is’ en doorstroming van jeugdbrandweer naar het korps ingewikkeld is, maar ook dat in de 

nabije regio mogelijkheden zijn. 

Vraag 2b 

Hoe staat de VRR in het algemeen tegenover de inzet van een Jeugdbrandweer. 

Antwoord 2b 

De VRR ziet de jeugdbrandweer als serieus onderdeel van de brandweer organisatie, en 

onderschrijft de meerwaarde van de jeugdbrandweer als kweekvijver, maar zeker ook vanuit 

maatschappelijke betrokkenheid. Uiteraard is het opzetten van een jeugdbrandweer Ridderkerk 

een mogelijkheid, waar wel een aantal voorwaarden aan hangen. Zo is het hebben van voldoende 

(enthousiaste) begeleiders van essentieel belang, dit is vaak de beperkende factor bij het opzetten 

van nieuwe jeugdkorpsen. Ook brengt de jeugdbrandweer kosten met zich mee.  

Indien gewenst is de jeugdbrandweer van de VRR zeker bereid om meer informatie te 

verstrekken. Bijvoorbeeld door een keer een presentatie te geven.  

Vraag 2c 

Hoe staat u er tegenover om hierover iets op te nemen in de zienswijze? 

Antwoord 2c 

Het opnemen in de zienswijze is wat het college betreft nu niet nodig. De burgemeester is graag 

bereid met de Clustercommandant van Ridderkerk hierover van gedachten te wisselen en de raad 

over de uitkomsten hiervan te informeren.  

Vraag 3 

In de Halfjaarsnota bij 3.3. Verschillenanalyse per programma staan bij de Ambulancezorg 

dezelfde financiële cijfers bij de begroting 2023 als bij de begroting 2024.  

Waarom wordt hier geen rekening gehouden met inflatie, of uitbreiding personeel? 

Antwoord 3 

Tijdens het opstellen van de begrotingswijziging waren de onderhandelingen met de 

zorgverzekeraars over het jaar 2023 nog niet afgerond. De financiering van de ambulancedienst 

wordt bepaald aan de hand van het aantal te leveren diensten op jaarbasis.  Het aantal te leveren 

diensten bepaalt het totaal operationeel personeel wat hier voor nodig is. Omdat de afspraken en 

daarmee het aantal te leveren diensten voor 2023 nog niet rond waren, hebben we gemeend om 

voor 2024 vooralsnog dezelfde cijfers aan te houden.  
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